

Date:29/03/2022
Number:3575 /2022

Messrs. Jordan Securities Commission
Disclosure Department
Amman- Jordan

Greetings,

In Accordance with article 43/D of Securities Law of the year 2017 and article (8) of the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standard of 2004, and based on the decision of the Board of Commissioners no. (22/00892/1/1) in its session held on 27/03/2022 to approve the exclusion of the transfer of the issued share capital of Société Générale de Banque – Jordan to Capital Bank of Jordan from trading and to approve the transfer of the issued share capital through the Securities Depository Center.

We wish to inform you that Capital Bank of Jordan has finished the purchase of 91.1% of the issued share capital of Société Générale de Banque – Jordan on Monday date 28/03/2022. The process for owning the remainder of the capital of Société Générale de Banque – Jordan will be completed in the coming few weeks, noting that the approvals of the Central Bank of Jordan, Capital Bank and Société Générale extra general assembly have been obtained according to the applicable laws and regulations in effect.

With our highest esteem,

Chairman of the Board of Directors
Bassem Khalil Al Salem




التاريخ: 2022/03/29
الرقم : أس / 2022/3575

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين
عناية السادة / دائرة الإفصاح المحترمين
عمّان – الأردن

تحية واحتراماً وبعد،

عملاً بأحكام المادة (43/د) من قانون الأوراق المالية رقم (18) لسنة 2017 والمادة (8) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004، وإشارة الى قرار السادة مجلس مفوضي هيئة الأوراق المالية رقم (22/00892/1/1) المتخذ في جلسته المنعقدة بتاريخ 2022/3/27 بالموافقة على استثناء عملية نقل ملكية كامل اسهم بنك سوسيته جنرال الأردن الى بنك المال الأردني من التداول والموافقة على نقل الملكية من خلال مركز إيداع الأوراق المالية.

نود إعلامكم بأن بنك المال الأردني قد أتم عملية الشراء وتملك 91.1% من الأسهم المكونة لرأسمال بنك سوسيته جنرال – الأردن في يوم الاثنين الموافق 2022/03/28، وسيتم استكمال إجراءات تملك باقي الأسهم المشكّلة لرأسمال بنك سوسيته جنرال – الأردن في الأسابيع القليلة القادمة، علماً بأنه قد تم الحصول على موافقة البنك المركزي الأردني والهيئة العامة غير العادية لكل من بنك المال الأردني وبنك سوسيته جنرال- الأردن وذلك حسب الأصول والقوانين المرعية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

رئيس مجلس الادارة
باسم خليل السالم


